

2027
HVTE

高登科博会
Golden Tech Expo

旗下主题展 | Concurrent Themed Exhibitions

2027杭州国际 真空技术与设备展览会

Hangzhou International Vacuum Technology & Equipment Exhibition 2027

2027.5.27-29

杭州大会展中心-浙江

Hangzhou Grand Convention and Exhibition Center, Zhejiang



主办及战略单位 | Organizers & Strategic Partners

浙江省真空学会

Zhejiang Vacuum Society

浙江省人工智能学会

Zhejiang Artificial Intelligence Society

浙江省半导体行业协会

Zhejiang Semiconductor Industry Association

浙江机器人产业发展协会

Zhejiang Robot Industry Association

浙江省计算机系统集成行业协会

Zhejiang Computer Information System Integration Industry Association

高登会展集团

Golden Conference & Exhibition Group

承办单位 | Organized by

杭州长芯国际会展管理有限公司

Hangzhou SICE International Exhibition Management Co., Ltd.

五方戈展览(江苏)有限公司

Wufangge Exhibition (Jiangsu) Co., Ltd

www.vacuumexpo.com.cn



随着国家“十四五”规划的深入实施与新质生产力的加速推进，真空技术作为现代工业的“母机”级底层支撑，在半导体制造、新能源、生物医药、航空航天及量子科技等战略领域迎来了爆发式增长。数据显示，2027年中国真空技术市场规模预计将达到865亿元人民币，其中半导体与光伏两大领域合计贡献超八成份额，市场红利巨大。杭州作为华东地区高端制造业的核心枢纽，汇聚了众多半导体、光伏、生物医药等领域的头部企业，产业基础雄厚，市场需求旺盛。为推动真空技术国产替代、赋能高端制造、构建自主可控的产业生态，高登会展联合相关行业组织定于2027年5月27日-29日在杭州大会展中心举办“2027杭州国际真空技术与设备展览会”。展会以“创新驱动·智赋真空，链接产业新生态”为主题，规划面积为1.6万平米，展品涵盖真空获得设备、真空应用设备、真空测量仪器、真空检漏仪器、真空阀门及零部件、真空材料、真空泵油等七大核心板块，全面呈现从基础零部件到系统集成设备的全品类产品。展会将依托杭州的区位与产业优势，深度链接下游应用领域，搭建高效的供需对接桥梁，助力企业拓展市场渠道、达成合作意向，推动中国真空产业从“跟跑”向“并跑”“领跑”跨越，构建具备全球竞争力的产业新生态。

With the deepening implementation of the national "14th Five-Year Plan" and the accelerated advancement of new quality productive forces, vacuum technology—serving as the foundational "mother machine" of modern industry—is experiencing explosive growth in strategic sectors such as semiconductor manufacturing, new energy, biomedicine, aerospace, and quantum technology. Data indicates that the scale of China's vacuum technology market is expected to reach RMB 86.5 billion in 2027, with the semiconductor and photovoltaic sectors together accounting for over 80% of this total, presenting significant market opportunities. As a key hub for high-end manufacturing in East China, Hangzhou is home to numerous leading enterprises in semiconductors, photovoltaics, biomedicine, and related fields, underpinned by a strong industrial foundation and robust market demand. To advance domestic substitution in vacuum technology, empower high-end manufacturing, and establish an autonomous and controllable industrial ecosystem, Shanghai Golden Conference&Exhibition Group Co., Ltd., in collaboration with relevant industry organizations, will host the "2027 Hangzhou International Vacuum Technology & Equipment Exhibition" from May 27 to 29, 2027, at the Hangzhou Grand Convention and Exhibition Center, Zhejiang. Themed "Innovation-Driven, Intelligence-Enabled Vacuum, Linking a New Industrial Ecosystem," the exhibition will span 16,000 square meters. Exhibits will cover seven core sectors: vacuum acquisition equipment, vacuum application equipment, vacuum measuring instruments, vacuum leak detection instruments, vacuum valves and components, vacuum materials, and vacuum pump oils, providing a comprehensive display of products ranging from basic components to integrated system equipment. Leveraging Hangzhou's location and industrial advantages, the exhibition will deeply connect with downstream application fields, build an efficient matchmaking platform, help enterprises expand market channels and reach cooperation agreements, and facilitate the transformation of China's vacuum industry from "following" to "running alongside" and "leading," creating a new industrial ecosystem with global competitiveness.



同期活动 | Concurrent Events

展会同期还将举办杭州真空科技与产业发展大会、半导体制造真空环境控制论坛、钙钛矿电池与固态电池真空制备工艺研讨会、真空测量与检漏技术航空航天应用论坛等议题展开深度讨论,全方位解读行业政策导向、分享前沿技术成果、剖析产业发展痛点。其中,杭州真空科技与产业发展大会将围绕新质生产力与真空技术战略机遇、全球真空技术发展现状与趋势、真空技术前沿探索、真空技术产业化路径、国产真空设备突破高端应用壁垒等热点话题展开,探讨真空技术的前沿发展趋势,发布行业权威报告,树立展会的学术高度与行业影响力。

The exhibition will feature concurrent events including the Hangzhou Vacuum Technology and Industry Development Conference, the Semiconductor Manufacturing Vacuum Environment Control Forum, the Perovskite Cells and Solid-State Battery Vacuum Preparation Process Seminar, and the Vacuum Measurement and Leak Detection Technology Aerospace Application Forum. These events will offer in-depth discussions on industry policies, share cutting-edge technological achievements, and analyze key challenges in industrial development. Notably, the Hangzhou Vacuum Technology and Industry Development Conference will focus on strategic opportunities in new quality productive forces and vacuum technology, global trends in vacuum technology development, frontier explorations in vacuum technology, pathways for industrialization, and breakthroughs for domestic vacuum equipment in high-end applications. The conference will explore the forefront of vacuum technology development, release authoritative industry reports, and enhance the exhibition's academic standing and industry influence.

2027.5.27-29

杭州大会展中心-浙江

Hangzhou Grand Convention and Exhibition Center, Zhejiang

展出大类 I Exhibit Categories

• 半导体与集成电路专用真空：

高真空泵（分子泵、低温泵）、真空阀门与密封件、等离子体刻蚀/镀膜设备、真空测量与检漏仪器等；

• 新能源与新材料真空技术：

真空镀膜设备（PVD/CVD）、锂电真空干燥设备、光伏电池真空制备技术等；

• 真空零部件与核心材料：

真空腔体、法兰、波纹管、真空油脂、不锈钢/铝合金型材、陶瓷/金属封接件等；

• 实验室与生物医药真空：

冷冻干燥机、真空浓缩仪、手套箱、实验室真空系统等；

• 创新孵化与数字化：

高校及科研院所成果转化项目、真空系统工业互联网平台（IoT）、智能真空解决方案等。

• Semiconductor and Integrated Circuit Vacuum Technology:

High vacuum pumps (turbomolecular pumps, cryopumps), vacuum valves and seals, plasma etching/coating equipment, vacuum measurement and leak detection instruments.

• New Energy and New Material Vacuum Technology:

Vacuum coating equipment (PVD/CVD), lithium battery vacuum drying equipment, vacuum preparation technology for photovoltaics.

• Vacuum Components and Core Materials:

Vacuum chambers, flanges, bellows, vacuum greases, stainless steel/aluminum alloy profiles, ceramic/metal seals.

• Laboratory and Biomedical Vacuum Technology:

Freeze dryers, vacuum concentrators, glove boxes, laboratory vacuum systems.

• Innovation Incubation and Digitalization:

Technology transfer projects from universities and research institutes, industrial internet platforms for vacuum systems (IoT), intelligent vacuum solutions.



展会费用 | Participation Fees

★ 标准展位:

A: 国内企业: 标准展位16800.00/展期 (RMB) 3m×3m

B: 国外企业: 标准展位4800.00/展期 (USD) 3m×3m

展位包括: 三面白色壁板、中(英)文楣牌制作、咨询桌一张、折椅二把、地毯满铺、展位照明、220V/5A电源插座一个、废纸篓一个。

★ 室内光地:

A: 国内企业: 1600 (RMB) /平方米

B: 国外企业: 480 (USD) /平方米

注: (最少36平方米起租) “光地” 只提供参展面积, 不包括展架、展具、地毯、电源等。

International Standard Booths:

For overseas enterprises: USD 4800.00/Expo; 3m×3m

Each standard booth consists of 3-sided white wallboards, Chinese& English fascia board, 1 consultation desk, 2 folding chairs, fully-floored carpet, booth lighting system, 1 power socket 220V/5A, and a waste basket.

Indoor Raw Space:

For overseas enterprises: USD 480.00/Sq.m.

Note: The raw space (minimum 36 sq.m.) only supplies a show space excluding stand frames, show equipment, carpet and power supply, etc.

赞助方案 | Sponsorship Proposal

01

冠名荣誉 Title Sponsorship Honor

- 展会协办冠名(限2家)—RMB 500,000
顶级品牌曝光,享有“协办单位”头衔
- 晚宴冠名赞助(限2家)—RMB 400,000
主导全场社交盛宴,深度接触高端客户
- 展会支持单位(限3家)—RMB 300,000
享有“支持单位”头衔
- Exclusive Co-Organizer (Limited to 2)—RMB 500,000
Top-tier brand exposure with the title of Co-organizer
- Exclusive Dinner Title (Limited to 2)—RMB 400,000
Dominate the grand social event and engage deeply with high-end clients
- Exhibition Supporting Organizations (Limited to 3)—RMB 300,000
Entitled as Supporting Organization

02

黄金广告位 Premium Advertising Space

- 展馆主通道喷绘(限2家)—RMB 120,000
3m × 6m,主通道核心位置
- 展馆内空中广告发布及悬挂(限2家)—RMB 120,000
馆内悬挂,展位更突出醒目
- 连接长廊悬挂横幅(限3家)—RMB 100,000
0.7m高×5m宽,双面展示,入口引导
- 室外广告旗(限2家)—RMB 100,000
8m高旗杆,户外入口醒目
- 登记处火柴盒(限2家)—RMB 100,000
扫码登记处,广告醒目
- Exhibition Hall Main Passage Billboard (Limited to 2)—RMB 120,000
3m × 6m, core location of main passage
- Indoor Hanging Advertisement in Exhibition Hall (Limited to 2)—RMB 120,000
Indoor hanging ads make booths stand out prominently
- Hanging Banners in Connecting Corridor (Limited to 3)—RMB 100,000
0.7m high × 5m wide, double-sided display, entrance guidance
- Outdoor Advertising Flags (Limited to 2)—RMB 100,000
8-meter flagpole, eye-catching at outdoor entrance
- Matchbox Advertisement at Registration Desk (Limited to 2)—RMB 100,000
Eye-catching advertisement at QR code registration area

03

精准宣传 Precise Promotion

- 参观指南封面封底(限2家)—RMB 100,000
最高级别印刷品曝光
- 参观指南内页(限5家)—RMB 50,000
精准投放至所有观众
- 礼品袋赞助(限2家)—RMB 200,000
约2万个,移动的广告
- 饮用水赞助(限2家)—RMB 100,000
瓶身贴标,品牌触达高频
- Cover & Back Cover of Visitor Guide (Limited to 2)—RMB 100,000
Highest-level printed material exposure
- Inner Pages of Visitor Guide (Limited to 5)—RMB 50,000
Precisely distributed to all attendees
- Gift Bag Sponsorship (Limited to 2)—RMB 200,000
Approximately 20,000 mobile advertisements
- Drinking Water Sponsorship (Limited to 2)—RMB 100,000
Bottle labeling for high-frequency brand exposure

04

深度互动机会 In-depth Interaction Opportunities

- 专场发布会(1.5小时)(多家)—RMB 300,000
提供场地、设备及宣传组织
- 胸卡/VIP证赞助(限3家)—RMB 100,000
品牌伴随全程
- 官方推文合作(多家)—RMB 50,000
官方公众号发布2篇
- Special Press Conference (1.5 Hours) (Multiple Enterprises)—RMB 300,000
Provide venue, equipment, publicity and organization services
- Badge/VIP Pass Sponsorship (Limited to 3)—RMB 100,000
Brand exposure throughout the event
- Official Tweet Cooperation (Multiple Parties)—RMB 50,000
2 articles released via official WeChat account

整体定制 | Overall Customization

01

至尊赞助套餐(独家)—RMB 1680,000

Supreme Sponsorship Package (Exclusive)—RMB 1680,000

展示空间: 180m²豪华特装展位(含搭建)

权益: ■ 展厅入口喷绘广告(3m × 7m)

- 展馆内空中广告发布及悬挂
- 登记处火柴盒
- 专场发布会(1.5小时)
- 参观指南封面广告
- 胸卡/VIP证赞助
- 官方推文2篇
- 礼品赞助(由主办方发放)

Exhibition Space: 180m² Luxury Special Booth (Including Construction)

Rights & Benefits:

- Spray painting advertisement at exhibition hall entrance (3m × 7m)
- Hanging aerial advertisements inside the venue
- Matchbox placement at registration desk
- Special press conference (1.5 hours)
- Cover advertisement of visitor guide
- Badge/VIP pass sponsorship
- 2 official WeChat articles
- Gift sponsorship (distributed by organizer)

02

钻石赞助套餐—RMB 980,000

Diamond Sponsorship Package—RMB 980,000

展示空间: 126m²标准特装展位(含搭建)

权益: ■ 展厅入口喷绘广告(3m × 7m)

- 连接长廊悬挂横幅(0.7m × 5m)
- 登记处火柴盒
- 专场发布会(1.5小时)
- 参观指南封底广告
- 胸卡/VIP证赞助
- 饮用水赞助

Exhibition Space: 126m² Standard Special Booth (Including Construction)

Rights & Benefits:

- Spray painting ad at exhibition entrance (3m × 7m)
- Hanging banners in connecting corridor (0.7m × 5m)
- Matchbox placement at registration desk
- Special press conference (1.5 hours)
- Back cover ad of visitor guide
- Badge/VIP pass sponsorship
- Drinking water sponsorship

03

铂金赞助套餐—RMB 680,000

Platinum Sponsorship Package—RMB 680,000

展示空间: 90m²特装展位(含搭建)

权益: ■ 连接长廊悬挂横幅(0.7m × 5m)

- 登记处火柴盒
- 礼品袋赞助(2万个)
- 饮用水赞助
- 专场发布会(1.5小时)
- 参观指南内页广告

Exhibition Space: 90m² Special Booth (Including Construction)

Rights & Benefits:

- Hanging banners in connecting corridor (0.7m × 5m)
- Matchbox placement at registration desk
- Gift bag sponsorship (20,000 pieces)
- Drinking water sponsorship
- Special press conference (1.5 hours)
- Inner page advertisement of visitor guide

创新驱动·智赋真空 链接产业新生态

Innovation-Driven, Intelligence-Enabled Vacuum
Linking a New Industrial Ecosystem



目标观众 | Target Audience

来自国内地方政府、行业组织、大专院校、科研院所、半导体/集成电路、新能源、航空航天、生物医药、投资与金融机构等负责人参会。另本届展会还将充分发挥杭州区位优势，重点邀约半导体、航天航空、新能源等高端制造业等核心用户群体，打造需求侧与供给侧的精准对接平台。

The exhibition will welcome attendees from local governments, industry organizations, universities, research institutes, and key enterprises in semiconductors/integrated circuits, new energy, aerospace, biomedicine, as well as investment and financial institutions. Leveraging Hangzhou's geographical advantages, the exhibition will place special emphasis on inviting core users from high-end manufacturing sectors such as semiconductors, aerospace, and new energy, creating a precise matchmaking platform connecting demand and supply.

预定展位 | Booth Reservation

请立即预定“HVTE 2027”展位，越早预留位置越佳，争取最大曝光率，领先竞争对手，开拓无限商机。

Your timely reservation will allow us to preassign exhibit space. Requests for exhibit space will be accepted on a “first come, first served” basis.

如欲预订“HVTE 2027”采购交易会展位，或了解更多信息，请发电子邮件至info@goldenexpo.com.cn。

或通过以下联络方法，预订展位。

To reserve the booth of “HVTE 2027” or learn more information, please contact:

电话/ Tel : (86-21) 6439-6190 E-mail: info@goldenexpo.com.cn